
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 31. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 95
Da bilers benzinøkonomi løbende forbedres og 162 bilmodeller i dag kører
længere end 20 km/liter, bedes ministeren oplyse, hvorledes det samlede af-
giftstab på fradraget i registreringsafgiften, der gives som følge af bedre ben-
zinøkonomi, har udviklet sig (og forventes at udvikle sig) årligt fra 2007-2013.
Hvad er begrundelsen for, at fradraget ikke følger udviklingen i bilernes for-
bedrede benzinøkonomi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Henning
Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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